
Небојша Стефановић: Поступак отпуштања у МУП-у се наставља, воле бих да примимо 50 хиљада полицајаца, али немамо пара
понедељак, 08 фебруар 2016 19:32

Министар унутрашњих послова Небојша Стефановић изјавио је да се процес
рационализације броја запослених у МУП-у наставља.

  

  

"Тај поступак се наставља... Хоћемо да пружимо прилику да се тај процес одвија на
начин на који нико неће бити оштећен, али и да испунимо захтев Владе у складу са
Законом о максималном броју запослених у јавном сектору", казао је Стефановић
новинарима у Београду након прославе поводом Дана криминалистичко-полицијске
академије. 

  

Додао је да се "нико не радује" због спровођења рационализације, али да се мора
поштовати Закон о максималном броју запослених у државним огранима Владе Србије. 
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"Никоме није пријатно када мора да доноси одлуке које нису популарне. Али те одлуке,
као и све остале, морају да се донесу", казао је Стефановић и додао да они који причају
супротно "углавном" немају никакве везе са полицијом. 

  

Како је навео, алтернатива рационализацији је повећање пореза и наметање грађанима
да плаћају администрацију. 

  

"Највише бих волео када бисмо могли да примимо 50.000 нових људи у полицију. А да ли
би то могли да платимо? Не", додао је ресорни министар коментаришући наводе медија
према којима ће процес рационализације бити заустављен због предстојећих избора.
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